
Resposta a la Ciutadania del PP al Ple de 19-01-2011 
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“A veure, dues preguntes. Els grups de l’oposició, respecte a tot el 
comentari que ha fet la Núria, què en pensen vostès, què pensen fer, i si 
estan disposats a fer la passejada.  
 
I la segona pregunta és, o comentari, o diguin-li com vulguin. Espero que 
les mocions que s’aproven en aquest ple vagin a algun cantó, perquè jo 
les que han fet, els resultats no els he vist, perquè verdaderament, si 
aquestes mocions van a parar o els hi fan el mateix cas que fan a les 
nostres peticions l’equip de govern, omplirem papereres. 
 
“Bueno, no puedo contestar con la misma soltura que nuestro amigo Luís 
Ortega porque él en las reuniones de portavoces, y ustedes bien lo saben, está 
dispuesto siempre a acompañarlos y a tomar nota de cualquier asunto que 
tenga o problema con nuestra ciudad, con nuestro pueblo, pero sí que puedo 
decir en nombre del Partido Popular que estamos dispuestos a acompañarlos a 
ustedes y tomar nota de todo lo que haya, y buscar todas las fórmulas que 
haya para organizarnos y que sean realizadas, que el Ayuntamiento tiene el 
deber de hacerlo, y nosotros como oposición tenemos que seguirlos también, o 
sea que ustedes, el día que quieran convocarnos para ir juntos a tomar nota y 
ver cómo está, pues yo se lo agradecería y se lo pasaré a mi amigo Luís 
Ortega para que lo tenga en cuenta. 
 
Gracias.” 
 


